
Agent Rossiego: Powiedział &quot;tak&quot; Romie, ale do niczego nie doszło
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Giuseppe Rossi pozostaje jednym z najciekawszych graczy do pozyskania

na rynku. Na razie jednak potencjalni nabywcy wstrzymują się zanim gracz

powróci do zdrowia po ciężkiej kontuzji. Agent piłkarza, Federico

Pastorello, udzielił wywiadu dla Sky Sport.

 

- Przewidziano już dla niego drugą operację. Jeśli wszystko pójdzie dobrze,

powiedzmy że 20-25 września zmierzy się z ostatnim zabiegiem. Od tej pory

potrzeba będzie około pięciu miesięcy, aby zobaczyć go na boisku. Powiedzmy, że

były wyrażenia zainteresowania Giuseppe i jakieś propozycje kontraktów. W tej

sytuacji jednak nie powinno być pośpiechu. Rossi został operowany jak numer jeden

na świecie i mamy pewność co do jego stuprocentowego powrotu do zdrowia.

Dlatego nie myślimy o wykonywaniu kroków do przodu gdy Giuseppe nie jest

zdrowy w stu procentach. Wraz z Villarealem zdecydowaliśmy się poczekać.

Rozmowy o Romie dla przykładu to rzecz bardzo fascynująca również ze względu na

obecność Zemana. To była hipoteza, której nie udało się zrealizować, jednak

Giuseppe powiedział "tak" Romie. Hipotezy z Anglią? Był tam i pozostawił po sobie

dobre wspomnienia. Może iść gdziekolwiek, Premier League to rynek odniesienia dla

95% piłkarzy w Europie i na świecie, ma bardzo wielki urok. Giuseppe jednak

pokazał, że może również grać w Serie A i La Liga, stąd nie wykluczamy niczego.
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